
Verslag ALV Vrienden van de Jeroen Bosch Tuin d.d. 30 mei 2015 
 
Aanwezig: Lisanne van Brakel (gast), Susan van Soest, Angela van den Tillaart (voorzitter), Greta 
Venema, Han Vissers, Joeri de Bekker, Zach Salverda, Marian Janssen, Annemarie van Hooft, Nora 
Verbraak, Peter van Doremalen, Lian van Meel (notulist) 
Afwezig met bericht: Mirjam Reuwer, Hennie Christiaans, Oscar de Groot, Ton Niessen, Anne 
Horster, Greet Cornelissen, Marijke Pennings 
Afwezig zonder bericht: Han van Loon, Edgar van de Ven 
 
Welkom Lisanne 
Lisanne van Brakel heeft samen met Anton Schrauwen de Lisant die deze zomer in de JBT staat 
ontwikkeld en uitgevoerd. De eerste keer dat deze getoond is, was tijdens de Bosch Parade 2014 
(water Lisant). Nu staat er in de tuin de aard Lisant. Er wordt nog een informatiebord bij geplaatst. 
Het project is nog steeds in ontwikkeling. Er kunnen dus nog nieuwe Lisanten opduiken! 
 
Kunst in de JBT 
Zach en Marijke doen de organisatorische kant rondom de kunst. Ze hebben met Jeroen Bosch 500 
afgesproken dat ze nog 1x iets uitzoeken bij de Bosch Parade 2015 voor plaatsing volgend jaar. De BP 
is dit jaar te zien op 18-20-21 juni. Dus ga kijken en laat horen wat jou aanspreekt. 
Jeroen Bosch 500 heeft dit jaar € 950.00 gedoneerd. Dit geld is voor Lianne en Anton. Daarnaast 
heeft de gemeente via de BIG € 650.00 bijgedragen. Dat is o.a. gegaan naar de activiteiten rondom 
de Lisant op de basisschool. 
De Jeroen Bosch tentoonstelling vindt plaats in januari, februari en maart 2016. 
 
Mededelingen 

- Greta: Het schijnt dat de JBT ooit genoemd is in een artikel in de Volkskrant. Vandaaruit rijst 
de vraag waar we zoal aandacht krijgen. Nora gaat uitzoeken waar we opduiken. Te denken 
valt dus aan de Volkskrant, NS trip Den Bosch, VVV, stadswandelingen, gemeente, enz. 

- Han: Is zo vrij geweest om weer BIG gelden aan te vragen voor extra gereedschap. Niemand 
vindt dit erg. Dank je Han. 

- Joeri: Heeft de wijkmanager gesproken i.v.m. overlast in de tuin. Deze benadrukt dat we 
hiervan vooral steeds melding moeten maken bij de politie. Op die manier kan er een dossier 
opgebouwd worden. 
Angela vult aan. Zij heeft Henk Lambooij gesproken. Ook hij benadrukt bovenstaande. Als er 
bv. veel alcoholmisbruik is, kan de gemeente op een gegeven moment besluiten om een 
alcoholverbod in te stellen. 

 
Bestuurswisseling 
Greta is verhuisd en heeft daarom besloten om uit het bestuur te stappen. Ze blijft nog wel meedoen 
met het onderhoud. Het bestuur heeft Nora bereid gevonden om Greta haar plaats in te nemen. 
Dank je wel Greta en welkom Nora. Het bestuur heeft een attentie voor Greta gekocht (die ze 
potjandorie vergeten is mee te nemen.) 
 
Verslag van de vorige ALV 31 mei 2014 
Pagina 1: geen opmerkingen 
Pagina 2: geen opmerkingen 
Pagina 3: BIG gelden zijn gehonoreerd. 
Wie doet wat / actielijst: 

1. Greta: Verkoop stekjesbeurs viel wat tegen. We gaan het niet herhalen, tenzij iemand dat 
t.z.t. graag wil. Er staan nog stekjes bij Han van Loon. Greta informeert er naar en bekijkt wat 
we ermee doen. 

2. Borstelen bestrating is gedaan en wordt bijgehouden. 



3. Zwerfafvaldag was leuk. Dankzij de ‘rapers’ hebben we er € 155.00 voor gekregen van de 
gemeente. 

4. Zach blijft stinzenbollen verzamelen. Dus als je iets hebt, graag bij hem inleveren. 
5. Pisplek blijft een punt van aandacht. We gaan er een keer een grote/volle plant inzetten. 

Mogelijk helpt dat. (Kleine planten hebben nooit de gelegenheid gehad om te groeien.) 
6. Marijke heeft de ledenlijst rondgestuurd. 
7. Joeri heeft bij een gelegenheid de JBT bij de Kleine Aarde in Boxtel onder de aandacht 

gebracht en subsidie aangevraagd. Dit is niet gelukt. Verder is er met dit punt niks gebeurd. 
Komt niet terug op de agenda. 

8. Neerijnen was inspirerend en een leuke uitwisseling. Annemarie nodigt de onderhoudsgroep 
van Neerijnen  uit op de onderhoudsdag op 21 juni. Het is dan tevens Open Tuinendag en 
Bosch Parade. Joeri zal dan het een en ander vertellen over de JBT. 

9. Coördinatie Open Tuinendag is gebeurd. Die van 21 juni 2015 staat op de agenda. 
10. Annemarie geeft aan dat Oscar stekjes heeft. De vraag is wat waar kan staan. 21 Juni wordt 

daar naar gekeken. 
11. Onderhoudsgroep behoeft momenteel geen uitbreiding. Alle werkdagen worden voortaan 

wel flyers neergelegd n een potje voor financiële bijdragen neergezet. Nora gaat daar iets 
voor maken om in te doen. 

12. Contact over clematissen is er geweest. Behoeft geen vervolg. 
 
Financiën 
Vluchtig gekeken naar inkomsten/uitgaven van de JBT. De grootste kostenposten zijn niet de kosten 
t.b.v. tuinonderhoud (te meer daar het gereedschap aangeschaft is van BIG gelden), maar 
verenigingskosten zoals bankkosten, verzekering, website. 
De gemeente heeft ondersteuning toegezegd à € 250.00 per jaar (dat was destijds het verzoek van 
ons). Als we nu de vaste kosten nemen, zitten we al rond de € 600.00 per jaar. De gemeente vraagt 
een verantwoording. Deze gaat binnenkort de deur uit. We gaan zien wat ze honoreren. 
Lian informeert bij de Triodos of we de pasjes kunnen opheffen. Daar betalen we steeds voor, terwijl 
we ze niet gebruiken. 
Joeri geeft binnenkort een lezing bij de Bewonersvereniging Leefbare Binnenstad. Hij zal daar ook om 
een financiële bijdrage voor de JBT vragen. Lian stuurt Joeri het banknummer. 
Peter vraagt zich af of er een kascommissie moet komen en of daarover iets in de statuten staat 
vermeld. We besluiten de statuten daarin te volgen. Lian heeft het na de vergadering opgezocht. 
Zie hieronder.  
 
BEHEER EN CONTROLE ----------------------------------------------

Artikel 9 ------------------------------------------------------- 

1. Alle eigendommen van de vereniging, roerende zowel als -------  

onroerende, staan onder het beheer van het bestuur. -------------  

2. De controle over de financiën en de administratie daarvan ----

berust bij de penningmeester. ----------------------------------- 

 
Visie toekomst JBT 
Voortvloeiend uit de visie de volgende afspraken: 

- De tuin wordt langzaam maar zeker een arboretum.  
- De stoep bij de bank voor de kapel van Elf-A wordt opgehoogd (is inmiddels gebeurd). De 

bank wordt wat naar voren geplaatst. De borders lang de hekken van het voorpand en Elf-A 
krijgen aan de rand laag groeiende hortensia’s. 

- Er komen nieuwe banken. Discussiepunt zijn de banken langs de muur bij Han van Loon. De 
meningen zijn bij ons verdeeld over waar die moeten komen. We besluiten daarom dat we er 
als JBT geen uitspraak over doen. 



- In de cirkel waar de fontein stond komen stinzenplanten. De gemeente plant die in het 
najaar in het kleurenpalet van Jeroen Bosch (wat dat ook moge zijn). 

- Speeltoestellen worden opgeknapt en er komen enkele nieuwe. Er komt een kist met slot 
waarin speelgoed opgeborgen wordt. Over het slot is nog even discussie, omdat het dan niet 
voor iedereen toegankelijk is. Om het opgeruimd te houden heeft dat toch de voorkeur. 
Sofie (achternaam?) uit de St. Josephstraat gaat het beheren.  

- Kunst in de JBT: Zie eerder agendapunt. 
 
Open Tuinendag 21 juni 
De JBT krijgt enkele vrijkaarten om andere tuinen te kunnen bezoeken. Kaarten kunnen uitgewisseld 
worden. Joeri heeft deze pass partouts.  
Vanwege de 10e keer is er op 20 juni een gemeenschappelijk diner waarvoor we zijn uitgenodigd. 
Nora, Joeri en Annemarie hebben belangstelling. Hoe en wat horen we nog van Joeri. 
De eerst volgende onderhoudsdag vindt die zondag plaats. Joeri coördineert.  
Wat staat er op de planning: 

- Schema maken wie wanneer werkt, zodat iedereen ook andere tuinen kan bezoeken. 
Indelen van 10.00-13.30 uur of van 13.30-17.00 uur. 

- Onderhoudsgroep Neerijnen komt mogelijk op bezoek. 
- Stekjes die bij Han van Loon staan een plek geven?? 
- Stekjes van Oscar een plek geven. 
- Lisanne is aanwezig i.v.m. de Lisant. 
- Overleg over nieuw kunstwerk van de Bosch parade. Wat heb je gezien / wat spreekt aan? 

Open Monumentendag 12 september is niet meer aan de orde geweest in de vergadering.  
 
Labyrint 
Sinds 1 november 2014 wordt er door Susan, Peter, Han V. en Marije (Elf-A) met verschillende 
materialen aan een labyrint gewerkt. Met ongeveer 10 mensen is het labyrint steeds gelopen. Ze 
zouden het, via een organische weg, een meer permanente plek willen geven. 
We kiezen voor een semipermanente plek voor het labyrint. Zolang er zorg voor is en iemand de 
verantwoordelijkheid neemt, heeft het ‘bestaansrecht’.  Wanneer dat er niet meer is, gaat het 
automatisch weer op in de natuur en is er ruimte voor nieuwe initiatieven. Susan overlegt met Han 
van Loon over het onderhoud. 
 
Rondvraag 

- Peter: Uitstapje Neerijnen was erg leuk. Iets dergelijks is voor herhaling vatbaar. Wordt door 
anderen beaamd. 

- Susan: Kan niet altijd aanwezig zijn op de tuindagen. 
 
Wie doet wat 

1. JBT: Pisplek Redemptoristenpad beplanten. 
2. Annemarie: Onderhoudsgroep Neerijnen uitnodigen voor 21 juni. 
3. Joeri: Coördinatie Open Tuinendag 21 juni. 
4. Nora: Doosje(s) maken voor flyers en donaties. 
5. Nora: Zoekt uit op welke plekken de JBT aandacht krijgt. 
6. Greta: Informeert naar de stekjes die bij Han van Loon staan. Bekijken wat we ermee doen. 
7. Lian: Informeert bij Triodos op we de pasjes kunnen opheffen. 
8. Lian: Mailt Joeri het banknummer t.b.v. de BLB. 
9. Joeri: coördinatie Open Tuinendag 21 juni 
10. Susan: Overleg met Han van Loon over onderhoud labyrint. 

 
Tor zover 
Groet Lian 


